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Protokół nr 17 z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Komunalnej z dnia 29.11.2021 r. 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli członkowie Komisji zgodnie z załączoną listą obecności, 
dodatkowo Radny Jan Pawul.  
 
Plan posiedzenia: 
 

1. objazd po wskazanych miejscach inwestycyjnych przez członków Komisji, 
2. analiza, składanie wniosków oraz wydanie opinii do projektu uchwały budżetowej na 2022 r. 

 
Ad 1. 
Komisja w pierwszej kolejności pojechała do Juszkowa na ul. Chabrową.                                                                              
- Straszyn a na ul. Tęczową, Słoneczną, Poziomkową, Jana Pawła, teren przepompowni ścieków i                    
ul. Pocztową oraz teren proponowanego parku i osiedle Zorza, 
- Borkowo ul. Nową (plac zabaw), Topolową i Naszą oraz na ul. Łąkową, 
- Przejazdowo ul. Wierzbową i Długą,  
- Żukczyn ul. Czeremchową i część ul. Młyńskiej. 
 
Po objeździe Komisja spotkała się w Urzędzie Gminy w celu dalszej dyskusji. Przewodniczący 
zaproponował, aby zgłaszać wnioski do projektu uchwały budżetowej, aby następnie je przegłosować 
przypominając zarazem ustalenia z poprzedniej Komisji, że wnioski złożone 24.11.2021 r. miały być 
głosowane po dzisiejszym objeździe. 
 
Wnioski zgłoszone na posiedzeniu Komisji w dniu 24.11.2021 r.: 
 

− Radna Krystyna Białek wnioskuje o zniesienie pozycji budowy placu zabaw na ul. Nowej – 70 
000 i przeznaczyć je na projekt ul. Łąkowej, 

− Radna Monika Rynkowska wnioskuje, aby kwotę 400 000 zł znieść z inwestycji z Rotmanki z 
budowy zaplecza sportowego i przebudowy boiska i przeznaczyć tę kwotę na budowę boiska 
w Borkowie, 

− Radny Szymon Benedyk wnioskuje, aby przeznaczyć 25 000 zł na projekt oświetlenia ul. Nad 
Motławą. Sugeruje znieść z ul. Topolowej w Borkowie lub parku w Straszynie. 

− Radny Krzysztof Paśko wnioskuje, aby przyjąć projekt uchwały budżetowej bez poprawek. 
 
W czasie formułowania kolejnych wniosków Radny Krzysztof Paśko przypomniał o złożonym swoim 
wniosku i zaproponował przegłosowanie twierdząc, że jest wnioskiem najdalej idącym. 
Przewodniczący zaproponował głosowanie. Na sali było pięcioro Radnych - czworo zagłosowało za 
wnioskiem, jeden Radny był przeciw. W związku z taką sytuacją Przewodniczący poinformował tylko, 
że dalsze głosowanie lub formułowanie wniosków jest niezasadne. 
 
Zatem opinia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej dla projektu uchwały 
budżetowej Gminy Pruszcz Gdański na rok 2022 jest pozytywna większością głosów. 
 
Dodatkowo Komisja wnioskuje, ale już poza projektem budżetu na 2022 rok, aby w sytuacji 
zaoszczędzenia środków finansowych z gminnych inwestycji przeznaczyć na rozpoczęcie budowy 
drogi gminnej ul. Chabrowej w Juszkowie, a także zabezpieczyć początkową kwotę na rozpoczęcie 
wykonania projektu technicznego na drogę gminną ul. Łąkowa w Borkowie. 
 



Na tym protokół zakończono 
                                                                                                    Protokółował 

                                                                                                              Janusz Sampolski 
 
Podpisy członków Komisji:       

                                                                                                        

1. Małgorzata Osowska  

2. Krystyna Białek                                           

3. Danuta Czerwińska – nieobecna                                      

4. Monika Ficek  

5. Jerzy Kornacki – nieobecny  

6. Marek Kowalski  

7. Krzysztof Paśko  

8. Szymon Benedyk – nieobecny                                     

9. Janusz Sampolski                                                

 


